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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0368/03
van Luciano Caveri (ELDR)
aan de Commissie

Betreft: Problemen op de truffelmarkt

In enkele lidstaten, voornamelijk in Italië en Frankrijk, wordt de truffel nog steeds beschouwd als één 
van de kostbaarste gastronomische producten van Europa. Nochtans zijn er door de toename van de 
consumptie drie, elkaar deels overlappende problemen ontstaan. Een eerste heeft betrekking op het 
feit dat grote hoeveelheden truffels, qua smaak vaak niet te onderscheiden, uit landen van buiten de 
Unie ingevoerd worden. Een tweede probleem is het gebruik van verschillende soorten essences 
(soms koolwaterstoffen) die de gezondheid kunnen schaden en die dienen om de truffel, met name als 
deze ingevoerd is, een sterker aroma te geven. Een derde probleem is dat verschillende soorten 
producten met truffelsmaak (pasta, olie, boter en vele andere) steeds meer in trek zijn en dat hierin 
vaak dezelfde chemische geurstoffen gebruikt worden.

Kan de Commissie een stand van zaken geven en welke maatregelen kunnen, gelet op het voorgaande, 
genomen worden?


